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Belediye Başkanı 
yine birisini dövdü

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

25 Kasım 2011 tarihli yazısıdır.
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GSO ve Ali Coşkun 

Gaziantep, kent 
soylusunu yaratamadı
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4’TE
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Yan sütunlarda okumuş olmalısınız, Ali 
Coşkun’un söylediklerini.

Ali Coşkun ismi Gaziantepli sanayiciler 
için fevkalade önemlidir.

Gaziantep Sanayi Odası kurulurken, Ali 
Coşkun TOBB Yönetim Kurulu Başkanı 
idi.

Müstakil bir Sanayi Odası kurulabilmesi 
için TOBB’un kararı elzemdi.

TOBB ile de ilişkilerimiz merhum 
Mehmet Batallı nedeni ile pek iyi değildi.

Mehmet Batallı, hem Gaziantep Ticaret 
ve Sanayi Odası Başkanı hem de TOBB 
Yönetim Kurulu Üyesi olduğu için 
müteşebbis heyetle ilişkiler gergindi.

Yalancının MUMU
Ne kadar yanlış işlerimiz var yaşadığımız 

bu coğrafyada, her gün şahit olduğumuz 
olayların içinden çıkmak isteseniz bile 
çıkamazsınız. Neye güveneceğimizi, 
hangi kuruma inanacağımızı, hangi adımı 
atacağımızı inanın şaşırmaktayım. Ülkede 
yaşayan insanların kurumların aldıkları 
kararlara şüphe ile bakmaya başlarsa 
Devlete olan güven yıkılmaz mı? Bir 
Ülkede mühim olan hükümetler değil o 
ülkede kurulu devletin teşkilatı ve onun 
kurumları, esas hazinedir. 

Mezarlıkta merdiven yapan Çerez 
Kaman adındaki işçi vatandaş 
gazetemize telefon ederek “Bu 
nasıl Belediye Başkanı” diye 
sordu. Belediye Başkanı Ömer 
Arpacıoğlu’nun küfretmekten 
nasıl bir zevk aldığı merak konusu 
olmaya devam ediyor.

Ömer Arpacıoğlu adındaki 
Gaziantep Belediye Başkanının 
kendisine tokat attığını, küfürler 
savurduğunu söyledi.

Çocukluğunun ve gençliğinin 
Gaziantep'ini özlediğini 
söyleyen Ressam Mehmet Ali 
Diyarbakırlıoğlu, Gaziantep'te artık 
kent soylusu diye bir kavramın 
geçmişte kaldığını, paranın 
kültürsüz insanlara geçmesiyle 
birlikte kentimizde sanat ve 
kültürün artı değerler olmaktan 
çıktığını söyledi. 

Adil bir vergi sistemi 
hayata geçirilmeli

Adil bir vergi sisteminin hayata geçirilmesi çağrısında bulunan DEM Parti 
Emek Komisyonu Eş Sözcüsü Mehmet Bozgeyik, ‘’Türkiye’de sermayeyi 
koruyan, emekçiler ve çalışanların ağır bir vergi yükü altında ezildiğine 
şahit oluyoruz. Bu yönde bir politika yürütülüyor. Dolayısıyla ekonomik 
kriz nedeniyle emekçilerin ücretleri her geçen gün eriyor’’ tespitini yaptı. 

Vergi dilim oranlarının 
yükseltilmesi gerekiyor
Gelir vergi diliminin yüksek 

olduğuna dikkat çeken Bozgeyik, 
‘Çalışanlar üç ay sonra vergi 
dilimine girdiği için sanki hiç 
zam almamışlar gibi oluyor. O 
açıdan da Türkiye’deki vergi 
dilim oranlarının yükseltilmesi 
gerekiyor. Bu yükseltmenin 
hem birinci hem de ikinci vergi 
dilimine uygulanması lazım. Bu 
şekilde emekçilerin daha geç vergi 
dilimine girmeleri sağlanmalı’’ 
ifadelerine yer verdi.

Artık yorulduk, desteğe 
ihtiyacımız var

GTO Başkanı Tuncay Yıldırım, 
gerek sermaye gerekse tecrübe 
olarak ne kadar yetkin olursa 
olsun her işletmenin desteğe 
ihtiyaç duyduğunu, belirterek 
“İşletmelerimizi ayakta 
tutabilmek, geliştirmek, rekabet 
gücünü yükseltmek için kimi 
zaman danışmanlık düzeyinde 
kimi zaman da maddi desteğe 
ihtiyaç duyuyoruz. Özellikle son 
yıllardaki ekonomik konjonktür 
ve finansmana erişim zorlukları 
maddi destek programlarına 
olan ihtiyacı daha da artırdı. Biz 
hep kendi göbeğini kendi kesen, 
güçlü bir şehir olarak görüldük. 
O nedenle kimi zaman teşvik ve 
desteklerden yeteri kadar pay 
alamadık. Ama artık yorulduk” 
dedi.

GTO, İŞKUR ve KOSGEB 
iş birliğinde gerçekleştirilen 
bilgilendirme toplantısında 

İŞKUR ve KOSGEB 
destekleri anlatıldı.

İşletmelerin ticari faaliyetlerini geliştirmek ve 
sürdürülebilir kılmak hedefi ile İŞKUR ve KOSGEB 
tarafından uygulanan destek programlarının tüm 
detaylarıyla konuşulduğu toplantıya GTO üyeleri 
yoğun ilgi gösterirken İŞKUR İl Müdürü Aytekin 
Doğan ve KOSGEB İl Müdürü Muhammed Paksoy da 
destekler hakkında sunum yaptı.

Vatandaşın içine sürüklendiği yoksulluk ve çaresizliğe AKP içerisinden de tepkiler gelmeye başladı… AKP milletvekilleri, “Sahada 
zorlanıyoruz, vatandaş AKP’ye duyduğu güveni yitirdi” derken, AKP'li Şamil Tayyar, ekonomik gidişatın toplumu getirdiği 

noktaya dikkat çekerek, Erdoğan'a çağrıda bulundu: “Toplumsal bağışıklık sistemi çok zayıf, programı kaldıracak güçte değil”

Toplum nefes alamıyor; bu 
şartlarda 4 yıl seçimsiz geçmez

Eski AKP Milletvekili Şamil Tayyar, emekli aylıkları ve asgari ücret üzerinden ekonomi yönetimini eleştirerek, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'a 
"Mevzuya el atın" çağrısı yaptı. "Mevcut ekonomik program ne kadar ideal olursa olsun, emekli maaşının 10 bin lira, asgari ücretin 17 bin lira olduğu 

ortamda aşırı doz etkisi oluşturur. Toplum nefes alamaz, nitekim alamıyor. Toplumsal bağışıklık sistemi çok zayıf, programı kaldıracak güçte değil" dedi
Tayyar, "Ekonomide acı reçeteye 

ihtiyaç varsa önce toplumun 
bağışıklık sistemi güçlendirilmelidir. 
Aksi halde bu şartlarda 4 yıl seçimsiz 
geçmez, geçse bile sonu iyi olmaz" 
ifadelerini kullandı. Şamil Tayyar, 
sosyal medya hesabından yaptığı 
paylaşımda şunları kaydetti:

"İlaç kutusunu açtığınızda içinden 
ek olarak kullanım talimatı çıkar. 
İlacın muhtevası, kullanma şartları ve 
muhtemel etkileri yazar o metinde.

Misal… Hastanın o ilaca alerjisi 
varsa kullanılması istenmez. Kusma, 
kızarıklık, nefes tıkanıklığı gibi 
beklenmedik bir gelişme olursa 
ilacın bırakılması ve hemen doktora 
başvurulması tavsiye edilir. Ekonomi 
yönetiminin topluma içirmeye 
çalıştığı acı ilacın kullanım formu da 
bundan farklı olmasa gerek. Ama siz 
sadece ilacın muhtevasına odaklanır, 
kullanma şartları ve muhtemel yan 
etkilerine duyarsız kalırsanız, hastayı 
iyileştirmez, belki öldürürsünüz.Bir 
başka misal…

Doktor hastayı ameliyata almadan 
önce kan değerlerine, tansiyonuna, 
bağışıklık sistemine ve ihtiyaç 
duyduğu başka test sonuçlarına 
bakar. Veriler olumsuzsa hasta 
ameliyata uygun hale getirilmeye 
çalışılır.

O sebeple mevcut ekonomik 
program, ne kadar ideal olursa olsun, 
emekli maaşının 10 bin lira, asgari 
ücretin 17 bin lira olduğu ortamda 
aşırı doz etkisi oluşturur.

Hak-iş, Türk-İş ve DİSK yaptıkları ortak açıklama ile asgari ücretin 
yükseltilmesi çağrısında bulunmuştu. Ancak AKP bir kez daha kapıları kapattı 

Konfederasyon grev 
kartını ortaya koymalı

AKP Grup Başkan Vekili 
Abdullah Güler asgari ücrete zam 
konusunda, “Ara zam çalışmamız 
yok. Böyle bir beklenti olmasın” 
sözleri milyonlarca çalışanın 
beklentisini suya düşürdü. 
Asgari ücret ile ev geçindirmenin 
mümkün olmadığını sözlerine 
ekleyen Genel İş Sendikası 
Gaziantep Şube Başkanı Süleyman 
Göçmen, konfederasyonların 
grev kartını ortaya koymaları 
çağrısında bulundu. 

Savunma sanayinde ne kadar 
yerli iseniz o kadar bağımsızsınız

Savunma Sanayii Başkanlığı Sanayileşme 
Daire Başkanı Murat Çizgel, ‘’Gördük ki 
savunma sanayinde ne kadar yerli iseniz o kadar 
bağımsızsınız.” dedi. 4’TE

Dış ticaret haddi mayısta 
yıllık bazda azaldı

Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK), 
Mayıs 2024 dönemine ilişkin Dış 
Ticaret Endeksleri’ni açıkladı. Mayısta 
ihracat birim değer endeksinin ithalat 
birim değer endeksine bölünmesiyle 
hesaplanan ve geçen yıl 87,3 olarak 
elde edilmiş olan dış ticaret haddi 0,8 
puan azalarak 86,5 oldu. 2’DE

Türkiye'nin çeşitli şehirlerinde, ekonomik kriz ve artan 
yaşam maliyetlerinden bunalan emekliler sokağa döküldü. 
Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanlığı'nın verilerine göre, 
4.2 milyon aile, maalesef devlet yardımlarıyla günlük 
yaşamını sürdürme mücadelesi veriyor. 

Türkiye genelinde Türkiye genelinde 
protestolar büyüyorprotestolar büyüyor

4’TE

Mehmet Bozgeyik

Tuncay Yıldırım

Şamil Tayyar

Süleyman Göçmen

Murat Çizgel



Mehmet Batallı, hem 
Gaziantep Ticaret ve Sanayi 
Odası Başkanı hem de 
TOBB Yönetim Kurulu Üyesi 
olduğu için müteşebbis 
heyetle ilişkiler gergindi.

Ancak bunu o zaman doğal 
kabul ediyordum. Çünkü, 
Oda’yı bölmek istiyorduk, 
Mehmet Batallı da bölünecek 
Oda’nın başkanı, son sözün 
söyleneceği TOBB’un da 
yönetim kurulu üyesiydi. Hep 
karşı çıktı.

Dediğim gibi gayet normal.
Ama normal olmayan, 

TOBB’un Odalar’ın kuruluşu 
ile ilgili kanun kitabını 
vermek istememesiydi. Bu 
kitapçığı almak için tam 7 kez 
Ankara’ya gittim. O zaman 
uçak yok, hep otobüsle…

Her seferinde bana kibarca 
bir hikaye okuyorlar, 
düğürcüyü küstürmüyorlar 
ama kızı da vermiyorlardı.

Son gidişimde halime 
acımış olmalılar ki şöyle 
dediler:

“Hiç sesini yükseltmedin, 
hep beyefendi davrandın. 
Artık utanıyoruz, sana 
kitapçığı verme kararı aldık. 
Ama bize söz ver, bundan 
Sayın Batallı’nın haberi hiç 
olmamalı…”

Olmadı!
Kitapçığı aldıktan sonra 

esas film başladı.
Ali Coşkun, Sani Ağabey’i 

(Konukoğlu) çok severdi. 
Hep birbirlerine “kardeşim” 
diye hitap ederlerdi. 
Arlarında çok seviyeli bir 
dostluk vardı. Ben de bu 
münasebetle Ali Coşkun’u 
tanıma fırsatını elde 
etmiştim.

Bütün bunları yazmamın 
sebebi yan sütunlarda 
okuduğunuz söyleşinin çok 
ciddi olduğunu belirtmek 
içindi.

Ali Coşkun, bakanlık 
görevinde bulundu. 
Başarıyla hizmet yaptı. Belki 
kabinede kalmadığı için 
eleştiride bulunuyor diye 
düşünebilirsiniz. Benim 
değerlendirmem, kişilik 
sahibi, devlet adamı nosyonu 
taşıyan bu insanın sözlerine 
büyük değer atfediyorum. 
Coşkun, Erdoğan için ‘tek 
adam olma hevesi’nin ülke 
için tehlikeli olduğunu 
söylüyor ve uyarıda 
bulunuyor.

Aslında bunu bir tek o 
söylemiyor. Avrupa ve 
ABD basınında bu yönde 
hemen her gün haberler, 
analizleryayınlanıyor.

Erdoğan’ın, 
Cumhurbaşkanlığı’nın süresi 
5 yıl olursa 2020 yılına kadar, 
7 yıl olursa 2022 yılına kadar 
yönetim sistemi değiştirilerek 
‘başkan’ olarak görevde 
kalacağı yazılıyor.
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

GSO ve Ali Coşkun 

Aykut Tuzcu’nun 
25 Kasım 2011
tarihli yazısıdır

Masal gibi…
Hep merak etmişimdir, 

İngiltere’nin yönetim biçimini…
Üzerinde güneş batmayan 

imparatorluğun adı da birden fazla!
England (İngiltere), Great Britain 

(Britanya veya Büyük Britanya), 
United Kingdom (Birleşik Krallık).

İngiltere deyince Galler var, 
İskoçya var…

Yönetim biçimleri de Anayasal 
Monarşi…

Demokratik bir denge üzerinde 
gidiyorlar.

Demokrasiye de ivme kazandıran 
onlar değil mi?

13. yüzyılda (1215) Magna 
Carta (Latince: Büyük Sözleşme) 
Kral Küçük John’un sonsuz olan 
yetkilerinidin adamları ve halk adına 
sınırladı.

Bu devirde kral, kraliçe mi olur 
diyeceksiniz ama İngilizler memnun. 
Zaman zaman yapılan anketlerde 
çoğunluksistemin aynen devamını 
istiyor.

İngilizler olaya biraz da turistik 
açıdan bakıyor.

Ülkeye gelen turistlerin hemen 
hepsi Kraliçe’nin ikametgahı 
Buckingham Sarayı’nı ziyaret ediyor, 
Muhafız Piyade Alayı’na bağlı 
askerlerin günde iki kez nöbet devir 
teslim törenini büyük ilgi ile izliyor, 
resim çekiyorlar.

Yüzyılların imbiğinden 
süzülmüş, saf gelenek, görenek 
kokan seremonilerle karşılanan 

Cumhurbaşkanı Gül ve First Lady 
masal gibi dört gün geçirdiler. Üç çift 
atın çektiği o görkemli, som altınla 
bezenmiş (State Coach) Devlet 
Arabası’yla dolaşmaları çok hoştu.

Ne dersiniz, Abdullan Gül 
Londra’da öğrenci iken, çok uzun 
bir cadde olan Regent Street’te 
dolaşırken, bir gün gelipte o 
caddenin Türk bayrakları ile 
donatılıp, halkın kendisini 
selamlayacağını hayal etmiş midir?

Ya da ancak merak edip kapısından 
baktığı Buckingham Palace’da 
Kraliçe tarafından karşılanıp 
Saray’da misafir edileceğini 
rüyasında görse inanmış mıdır?

Bu İngilizler dehşet insanlar.
Gelecek ve yarar gördükleri 

ülkelerin devlet başkanlarını davet 
edip ağırlar, kalplerine girer, müthiş 
dostluklar kurarlar.

Ama İngilizler’in siyaset anlayışını 
da bilmemiz gerekir.

İngiltere’de siyaset bir gelenektir.
Ünlü İngiliz Devlet Adamı 

Palmerston şöyle demiştir: "England 
has no eternal friends, England has 
no perpetual enemies, England has 
only eternal and perpetual interests". 
İngiltere’nin ebedi dostu, daimi 
düşmanı yoktur. Ebedi ve daimi 
menfeatı vardır.”

Ne güzel laf değil mi?
Aslında belki de bunu bir Antepli 

söylemiştir, Palmerston’un da 
hoşuna gittiği ve işine geldiği için 

kendine mal etmiştir!
Kimseye söylememeniz kaydıyla 

yazıyı bir dedikodu ile bitireyim.
Gerçi bu dedikodu İngiltere’nin 

en çok satan gazetesi ‘The Sun’da 
yayınlandı ama zararı yok!...

Nicolas Sarkozy, eski manken Carla 
Bruni ile evlendikten hemen iki ay 
sonra Kraliçe’nin hafta sonlarını ve 
tatillerini geçirdiği Windsor Castle 
(Windsor Sarayı)na davet edilir.

Güzel geçen gecenin ertesi günü 
Nicolos ile Carla resmi programa 
geç kalırlar. Kraliçe çok bozulur ama 
haliyle sesini çıkarmaz.

Gerçek iki sene sonra (2010) 
öğrenilir.

Carla, Obama’nın eşi Michelle’e 
bir sohbet sırasında olayı anlatır, 
Nicolos ile ateşli sevişmeden 
ayrılamadıklarını bu yüzden geç 
kalınca Kraliçe’nin de bozulduğunu 
anlatır.

Michelle de emin olduğu bazı 
dostlarına bu ilginç olayı nakleder.

Kısa süre sonra olay İngilizler’in 
bulvar gazetesi ‘The Sun’ın 
manşetine taşınır.

‘Bitirim’ oğlan Nicolos Sarkozy 
bunu yapmış mıdır?

Fotoğrafına iyi bakın, bu adamdan 
her şey beklenir!..

Yan sütunlarda okumuş 
olmalısınız, Ali Coşkun’un 
söylediklerini.

Ali Coşkun ismi Gaziantepli 
sanayiciler için fevkalade önemlidir.

Gaziantep Sanayi Odası 
kurulurken, Ali Coşkun TOBB 
Yönetim Kurulu Başkanı idi.

Müstakil bir Sanayi Odası 
kurulabilmesi için TOBB’un kararı 
elzemdi.

TOBB ile de ilişkilerimiz merhum 
Mehmet Batallı nedeni ile pek iyi 
değildi.

Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK), 
Mayıs 2024 dönemine ilişkin Dış 
Ticaret Endeksleri’ni açıkladı.

İhracat birim değer endeksi mayıs 
ayında bir önceki yılın aynı ayına göre 
aynı kaldı. Endeks bir önceki yılın 
aynı ayına göre gıda, içecek ve tütünde 
yüzde 2,7 arttı, ham maddelerde (yakıt 
hariç) yüzde 4,7 azaldı, yakıtlarda 

yüzde 11,3 arttı, imalat sanayinde 
(gıda, içecek, tütün hariç) yüzde 1,4 
azaldı.

İhracat miktar endeksi Mayıs ayında 
bir önceki yılın aynı ayına göre yüzde 
11,3 arttı. Endeks bir önceki yılın aynı 
ayına göre gıda, içecek ve tütünde 
yüzde 11,6 arttı, ham maddelerde 
(yakıt hariç) yüzde 10,6 arttı, yakıtlarda 

yüzde 13,3 arttı, imalat sanayinde 
(gıda, içecek, tütün hariç) yüzde 10,3 
arttı.

Mevsim ve takvim etkilerinden 
arındırılmış seriye göre ihracat miktar 
endeksi; 2024 Nisan ayında 150,3 
iken 2024 Mayıs ayında yüzde 5,7 
oranında artarak 158,9 oldu. Takvim 
etkilerinden arındırılmış seriye göre ise 
ihracat miktar endeksi; 2023 yılı mayıs 
ayında 142,6 iken 2024 yılı mayıs 
ayında yüzde 11,3 oranında artarak 
158,6 oldu.

İthalat miktarı azaldı
İthalat birim değer endeksi mayıs 

ayında bir önceki yılın aynı ayına göre 
yüzde 1,0 arttı. Endeks bir önceki yılın 
aynı ayına göre, gıda, içecek ve tütünde 
yüzde 3,9 azaldı, yakıtlarda yüzde 4,7 
arttı, ham maddelerde (yakıt hariç) 
yüzde 4,7 azaldı, imalat sanayinde 
(gıda, içecek, tütün hariç) yüzde 0,2 
azaldı.

İthalat miktar endeksi mayıs ayında 

bir önceki yılın aynı ayına göre yüzde 
11,2 azaldı. Endeks bir önceki yılın 
aynı ayına göre, gıda, içecek ve tütünde 
yüzde 20,3 azaldı, ham maddelerde 
(yakıt hariç) yüzde 7,1 azaldı, 
yakıtlarda yüzde 5,9 azaldı, imalat 
sanayinde (gıda, içecek, tütün hariç) 
yüzde 5,9 azaldı.

Mevsim ve takvim etkilerinden 
arındırılmış seriye göre ithalat miktar 
endeksi; 2024 Nisan ayında 135,7 
iken 2024 Mayıs ayında yüzde 13,0 
oranında azalarak 118,1 oldu. Takvim 
etkilerinden arındırılmış seriye göre ise 
ithalat miktar endeksi; 2023 yılı mayıs 
ayında 143,2 iken 2024 yılı mayıs 
ayında yüzde 14,0 oranında azalarak 
123,2 oldu.

İhracat birim değer endeksinin ithalat 
birim değer endeksine bölünmesiyle 
hesaplanan ve 2023 yılı Mayıs ayında 
87,3 olarak elde edilmiş olan dış ticaret 
haddi, 0,8 puan azalarak, 2024 yılı 
Mayıs ayında 86,5 oldu. T24

Dış ticaret haddi mayısta Dış ticaret haddi mayısta 
yıllık bazda azaldıyıllık bazda azaldı

Mayısta ihracat birim değer endeksinin ithalat birim değer endeksine bölünmesiyle hesaplanan 
ve geçen yıl 87,3 olarak elde edilmiş olan dış ticaret haddi 0,8 puan azalarak 86,5 oldu.

Türkiye'nin çeşitli şehirlerinde, ekonomik 
kriz ve artan yaşam maliyetlerinden bunalan 
emekliler sokağa döküldü. Aile ve Sosyal 
Hizmetler Bakanlığı'nın verilerine göre, 4.2 
milyon aile, devlet yardımlarıyla günlük 
yaşamını sürdürme mücadelesi veriyor. 
İktidar ise ekonominin canlandığını ve 
işsizliğin azaldığını savunuyor.

İzmir'deki DİSK Emekli-Sen üyeleri, 
emekli maaşlarına yapılacak zamlara 
şüpheyle yaklaşıyor. Üyeler, "Biz bu filmi çok 
gördük" diyerek, geçmişte vaat edilen ancak 
yeterli olmayan zamlara atıfta bulundular.

Genel Sağlık Sigortası 
borçları tavan yaptı

Sözcü'nün aktardığına göre, 2018'den bu 
yana Genel Sağlık Sigortası (GSS) prim 
borcu ödeyemeyenlerin sayısında büyük 
bir artış yaşandı. Bu yılın ilk beş ayında 
9 milyon 444 bin 458 kişi GSS borcunu 
ödeyemedi. Devlet, borçları ödeyenler için 
44 milyar TL'ye yakın bir miktarı karşıladı.

Elektrik ve doğalgaz yardımında artış
Elektrik ve doğalgaz yardımı alan hanelerin 

sayısı her geçen yıl artıyor. 2024 yılının ilk 
beş ayında, 3 milyon 939 bin 652 haneye 
elektrik yardımı yapıldı, bu yardımların 
toplam tutarı 3 milyar TL'yi aştı.

Samsun'da tabutlu protesto
Samsun'da, emekli maaşları ve hayat 

pahalılığı protesto edildi. Katılımcılar, 
temsili bir tabut meydana koyarak, 
yaşadıkları ekonomik zorlukları gözler 
önüne serdi.

Eskişehir'de erken seçim çağrısı
Eskişehir'de toplanan emekliler, 

erken seçim çağrısı yaparak, iktidarın 
politikalarından duydukları rahatsızlığı dile 
getirdiler. Protestocular, "Gelin siz de bedel 
ödeyin" ifadeleriyle seslerini yükseltti.

"Emekli maaşı 
25-30 bin lira olmalı"

Cübbeli Ahmet Hoca olarak bilinen Ahmet 
Mahmut Ünlü, bir televizyon programında 
emekli maaşlarının yetersizliğini ele aldı. 
Ünlü, "Emekli maaşıyla geçinmek mümkün 
değil" diyerek, emekli maaşlarının en az 25-
30 bin TL olması gerektiğini savundu.t24

Türkiye genelinde 
protestolar büyüyor

TÜİK verilerine göre, mayısta önceki 
aya göre ticaret satış hacmi yüzde 3,4, 
perakende satış hacmi yüzde 0,2 azaldı. 
Yıllık bazda ise ticaret satış hacmi yüzde 3,8 
azaldı, perakende satış hacmi yıllık yüzde 
5,8 arttı.

Türkiye İstatistik Kurumu, Mayıs 2024 
dönemine ait Ticaret Satış Hacim Endeksi, 
verilerini açıkladı.

Buna göre, aylık bazda ticaret satış hacmi 

yüzde 3,4 azaldı, perakende satış hacmi 
yüzde 0,2 azaldı Yıllık bazda ise ticaret satış 
hacmi yüzde 3,8 azaldı, perakende satış 
hacmi yıllık yüzde 5,8 arttı.

Ticaret satış hacmi 2024 yılı mayıs ayında 
bir önceki yılın aynı ayına göre yüzde 3,8 
azaldı. Aynı ayda motorlu kara taşıtlarının 
ve motosikletlerin toptan ve perakende 
ticareti ile onarımı için satış hacmi yüzde 
18,0 azaldı, toptan ticaret satış hacmi yüzde 

4,6 azaldı, perakende ticaret satış hacmi ise 
yüzde 5,8 arttı.

Ticaret satış hacmi 2024 yılı mayıs ayında 
bir önceki aya göre yüzde 3,4 azaldı. 
Aynı ayda motorlu kara taşıtlarının ve 
motosikletlerin toptan ve perakende ticareti 
ile onarımı için satış hacmi yüzde 1,0 azaldı, 
toptan ticaret satış hacmi yüzde 5,1 azaldı, 
perakende ticaret satış hacmi ise yüzde 0,2 
azaldı.t24

Mayısta ticari ve perakende satışlar azaldı
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Çerez Kaman adındaki 
bir işçi vatandaş gazetemize 
telefon ederek Ömer 
Arpacıoğlu adındaki 
Gaziantep Belediye 
Başkanının kendisine tokat 
attığını, küfürler savurduğunu 
söyledi.

“Bu nasıl Belediye Başkanı, 
böyle Belediye Başkanı olur 
mu?” diye soran Çerez Kaman 
telefonda şunları söyledi: 
“Ben, mezarlıkta merdiven 
işlerinde çalışıyorum. Cuma 
günü Belediye Başkanı 
denilen Ömer Arpacıoğlu 
geldi. Merdivenin köşesi 
eğri olmuş diye bana bir sille 
attı ve şimdi tekrarlamaya 

utandığım, haya ettiğim 
ve benim bile terbiyeme 
sığmayan fena sözlerle bana 
küfretti. Gaziantep Belediye 
Başkanı olduğu söylenen 
bu adama, bu hata benim 
değil, kalıpçının hatasıdır, 
dememe rağmen yine 
sövmelerine devam etti. Bu 
ibret verici olaya mezarlık 
müdürü, Belediye Başkanının 
yaranındaki resmi memurlar 
ve işçi arkadaşlar şahittir. 
Sormak istiyorum. Gaziantep 
gibi bir şehrin Belediye 
Başkanlığına seçilmiş bir 
adam bana haksız yere sille 
atar, söver sayarsa, benim bu 
adama ne yapmam lazımdır?”

Belediye Başkanı Belediye Başkanı 
yine birisini dövdüyine birisini dövdü

Mezarlıkta merdiven yapan Çerez Kaman adındaki işçi vatandaş gazetemize telefon 
ederek “Bu nasıl Belediye Başkanı” diye sordu. Belediye Başkanı Ömer Arpacıoğlu’nun 
küfretmekten nasıl bir zevk aldığı merak konusu olmaya devam ediyor.

ANAP il kongresi pazar günü yapıldı. 
Kongrede misafir olarak Devlet Bakanı 
Ahmet Karaevli, Kültür ve Turizm Bakam 
Mükerrem Taşçıoğlu, Türkiye’nin çeşitli 
illerinden 17 Milletvekili ile birçok ilin İl, İlçe 
ve Belediye Başkanları bulundular. Gaziantep 
Milletvekillerinden Mustafa Taşar'la Ünal 
Yaşar da kongrede idiler. İl Başkam Nazmi 
Başel’in açış konuşmasından sonra kongre 
divanı teşkil edildi. Kongre başkanlığına 
Kültür ve Turizm Bakanı Mükerrem 
Taşçıoğlu, 2. Başkanlığa Feridun Demsoy, 
kâtipliklere Hasan Tanrıöver, Sait Daldaban ve 
Faruk Çalışkan seçildiler.

Saygı duruşundan sonra Çalışma ve 
muhasebe raporları okundu. Rapor üzerinde 
söz alanlardan Tahsin Çakır, enflasyondan, 
çiftçilerin zor durumda olduklarından 
yakındı. Refik Özdinç’de yönetim kurulunu 
tenkit etti. Başka konuşan olmayınca her iki 
rapor oya sunuldu ve ittifakla kabul edilerek 
yönetim kurulu ibra olundu. 

Bir konuşma yapan Kültür ve Turizm 
Bakanı Mükerrem Taşçıoğlu, Türkiye’nin 
birçok önemli sorunları olduğunu, 
büyük sorunlardan pahalılığın önlenmesi 
gerektiğini, bunun da gerekli tedbirlerin 
alınması yanında kemerleri sıkmakla 
mümkün olabileceğini, 1986 yılında 
enflasyonun yüzde 15 civarında olacağını 
söyledikten sonra: “Burada bir Hükümet üyesi 
olarak konuşuyorsam. Sözlerim, bir kongrede 
gelişi güzel laf olsun gibilerden değildir, bir 
taahhüt konuşmasıdır.” dedi ve şöyle devam 

etti: “Türkiye’nin sıkıntıları ANAP iktidarı ile 
giderilir, çözülür. ANAP iktidarı ve Başbakan 
Özal, Türk Milletine Allah’ın bir lütfudur.” 
diyerek sözlerini bitirdi. Uzunca bir konuşma 
yanan Devlet Bakanı Ahmet Karaevli, 
Başbakan Turgut Özal’ın “Alternatifsiz” 
bir Başbakan olduğunu ifade ettikten 
sonra bir buçuk yılda huzur ve güvenin 
sağlanmış olduğunu, çiftçilere ödenmemiş 
borç kalmadığını, kamu kuruluşlarında 
çalışan işçilerin alacaklarının da tamamen 
ödenmiş bulunduğunu, Faturalı yaşamın 
rayına oturduğunu, KDV’nin de yavaş yavaş 
oturmakta bulunduğunu, Konut açığının 
kapatılmasında büyük mesafe alındığını, yeni 
çıkacak imar kanununda belediyelere geniş 
yetkiler verilerek konut sorununun hallinde 
hız kazanılacağını, bürokrasinin eskilere 
göre çok azaldığını örnekler vererek ifade 
ettikten sonra: “Biz kısa zamanda bu kadar 
işler yaptık. Bunlar basında hep küçük yazılır. 
Ama tenkit olunca alabildiğine büyütülüyor” 
diyerek basından yakındı.

Karaevli, Nizip Hancağız barajının 25 
mayısta temelinin atılacağını açıkladıktan 
sonra partilileri birlik ve beraberlik içinde 
olmaya çağırdı.

Mustafa Taşar’da yaptığı konuşmada 
partinin kuruluşunu ve kuruluşundan bu 
yana geçirdiği safhaları anlattıktan sonra 
memleketi terör ortamından kurtarıp 
demokrasinin yeniden daha iyi biçimde 
yerleşmesini sağlayan Türk ordusuna 
şükranlarını bildirdi.

ANAP il kongresinde Turizm Bakanı konuştu:

“ANAP iktidarı ve Özal Türk 
Milletine Allah’ın bir lütfudur” 

1986’da enflasyonun yüzde 15’e düşeceğini söyleyen 
bakan “Burada bir hükümet üyesi olarak konuşuyorum. 

Sözlerim gelişigüzel laf değil, bir taahhüttür” dedi.

Kültür ve Turizm 
Bakanı Mükerrem 
Taşçıoğlu, SİT alanları 
ile ilgili yasanın 
değiştirileceğini söyledi. 

Kültür ve Turizm 
Bakanı Taşçıoğlu, 
Gaziantep'te basına 
yaptığı açıklamada; 
tarihi değeri olan ve 
korunmaya değer 
yapılarla ilgili yeni 
bir yasa teklifinin 
hazırlanmakta olduğunu, 
söz konusu teklifin 
önümüzdeki aylarda 
TBMM'ye sunulacağını 
söyledi. Mükerrem 
Taşçıoğlu, SÎT alanları 
yasası değiştikten 
sonra, her ilde mahalli 
yöneticilerden oluşacak 
bir kurulun tarihi değeri 

olan ve korunmaya değer 
yapıları yeniden tespit 
edeceklerini bildirdi. 
Mahalli yöneticilerden 
oluşacak kurulun o 
bölgedeki tarihi değeri 
olan ve korunmaya değer 
yapıları belirleme de 
zorluk çekmeyeceklerini 
de anlatan Mükerrem 
Taşçıoğlu, bu kurulların 
üstünde görev 
yapmak üzere 8 yerde 
de bölge organları 
oluşturulacağını 
sözlerine ekledi.

Kültür ve Turizm 
Bakanı, mevcut Anıtlar 
Yüksek Kurulu’nun 
görevini yapmak üzere 
kurulacak bir organında 
ilke kararları alacağını 
sözlerine ekledi. 

Turizm ve Kültür Bakanı açıkladı 

Sit alanlarını mahalli yöneticilerden 
oluşacak bir kurul tespit edecek

Türkiye’nin, gelişmiş Batı 
ülkelerine göre hayvan 
veriminin çok düşük ülkelerden 
biri olduğu belirtiliyor.

Bu durumun, halkın 
beslenmesinde hayvani 
protein açığına sebep olduğu 
kaydedilerek, hayvanların 

iyi beslenebilmesi için, 
hayvancılığın yoğun olduğu 
Doğu ve Kuzeydoğu Anadolu 
bölgelerinde yem bitkileri 
kültürüne ağırlık veren 
arazi kullanım planlarının 
uygulanmasının gerektiği 
açıklanıyor. 

Hayvan başına et verimi en düşük ülkelerden biriyiz

1960'lı yılların Gaziantep'inin 
günümüzden daha donanımlı, kültürlü ve 
sanattan anlayan insanlardan oluştuğuna 
dikkat çeken Diyarbakırlıoğlu, "1960'lı 
yıllarda insanlar evlerinin uygun yerlerine 
tablo yaptırırlardı. Ben evlere gider tablo 
yapar ve o dönemde kendimce de ciddi 
paralar kazanırdım. Evin hanımı bana pasta 
yapar, çayımı getirir, ben de resim yapardım. 
Böyle sanattan anlayan, sanata ve kültüre 
önem ve ren kent soylusu vardı" dedi.

Sanayi kentlerinde genel anlamda 
sanattan anlayan, kültüre önem veren bir 
burjuva sınıfının yükselmesinin olağan 
bir beklenti olduğunu, ancak kentimizde 
bu sınıfın yaratılamadığını ifade eden 
Diyarbakırlıoğlu, "Yükselen bir değer olan 
sanat ve kültür, bu değerleri satın alan bir 
burjuva sınıfı yaratılamadı. Bu şehirde 
burjuva kültürü yoksa, burjuva da yok. 
Sanat yoksa sanattan anlayan kimse de yok" 
diye konuştu.

Onlar için duvardaki çerçeve
 içindeki resimden önemli

Çocukluk yıllarında resim yapmaya gittiği 
evlerle günümüzdeki bazı varlıklı insanların 
evlerini kıyaslayan Diyarbakırlıoğlu, 
"Kentin sanatına ve kültürüne katkı sunma 
konusunda öncülük etmesi gereken varlıklı 

kimselerin büyük bölümü, evlerindeki 
koltukların taçlarını ve kenarlarını altın 
yaldızlarla kaplatıyor. Duvarlarına asmak 
için antikacıdan çerçeve bulup içine de 
en basit fotoğrafı yerleştiriyorlar. Bakın 
koltuğun çevresindeki altın kaplama, 
antikacıdan bulduğu gümüş ve benzeri 
madenlerden yapılmış çerçeve onlar için 
önemli. Fakat çerçevenin içindeki basit 
fotoğraftan binlercesinin her yerde olması 
hiç önemli değil. Ne üzücü, sanayi ve 
ticarette aşama kaydeden Gaziantep kent 
soylusunu yaratamıyor" şeklinde açıklama 
yaptı.

Gaziantep sanat ve kültürde 
her geçen gün daha da geriliyor

Diyarbakırlıoğlu, "Doğrusunu söylemek 
gerekirse bunları çok sık konuşup, 
yakınmak da beni rahatsız ediyor. Her 
ortamda da bu tür muhabbetlere girmek 
istemiyorum, ama nasıl olur da bu insanları 
sanata ve kültürü daha duyarlı kılarız 
hesabını yapmıyor değilim" diye konuştu.

"Bunun yarısına iki kilo baklava alırım"
Diyarbakırlıoğlu, Gaziantep'te açtığı 

sergilerden birinde yaşadığı bir anısını ise 
şöyle anlattı: "Büyük bir heyecanla kendi 
memleketimde sergi açmış, her gelen 
misafirle de birebir ilgileniyordum. Sergiyi 

gezenler arasından iki kişi beğendikleri 
tablonun birinin ücretini sordu. Ben de 
fiyatı pahalı bulmasınlar diye cüzi bir 
rakam söyledim. Tablonun fiyatını soran 
işadamı yanındakine dönerek, "Yallaaah 
ben bunun yarısına iki kilo baklava alırım. 
Yeri yorum yeri gedek' diye arkadaşını 
da sürükleyerek götürdü. İşte bizim 
insanımızın yaratıcılığınızı kullanarak 
yaptığınız esere verdiği değerle, somut 
varlıklara verdiği değer bu kadar. İnsan 
yaşadığının tanığıdır

Resimleri tuvale aktarmadan önce 
gözlemlerini zihninde tasarladığını, 
ancak renkleri sadece o anki duygularıyla 
belirlediğini ifade eden Diyarbakırlıoğlu, 
"Resmini yapacağım konu beni çekmeli. 
Adeta 'Gel benim resmimi yap' demeli. 
Ben de gezdiğim yerlerde bana ilginç gelen 
insanları ve yerleri zihnime kaydedip 
daha sonra tuvalin başına geçiyorum. 
Fakat daha çok emek ürünü olan binalar, 
yerler ve emek veren insanları resmetmeyi 
seviyorum. Çünkü ben küçüklüğümden 
bu yana hep çalıştım. Sazlara, barlara 
gitmedim. Hep çalışan insanlar gördüm. 
İnsan yaşadığının tanığıdır, ben de 
yaşadıklarımı ve gördüklerimi resimledim" 
diye konuştu.

Ressam Diyarbakırlıoğlu, Gaziantep'te kültür ve 
sanat değerlerini satın alabilen burjuva sınıfının olmadığını söyledi

Gaziantep, kent Gaziantep, kent 
soylusunu yaratamadısoylusunu yaratamadı

Çocukluğunun ve gençliğinin Gaziantep'ini özlediğini söyleyen Ressam Mehmet Ali Diyarbakırlıoğlu, 
Gaziantep'te artık kent soylusu diye bir kavramın geçmişte kaldığını, paranın kültürsüz insanlara 
geçmesiyle birlikte kentimizde sanat ve kültürün artı değerler olmaktan çıktığını söyledi. Sanayi ve 
ticaretin Gaziantep'e faydası kadar da zararı olduğuna dikkat çeken Diyarbakırlıoğlu, paranın el 
değiştirmesiyle birlikte kent kültüründen yoksun insanların egemen sınıf olduğunu ifade etti.

Susuz köylerin suya kavuşturulması 
konusunda özellikle son 10 yılda 
çok önemli bir mesafe aldıklarını 
belirten Hengirmen şunları anlattı: 
"Susuz köylerimizi suya kavuşturmak 
için başlatılan proje çalışmalarını 
tamamladık. Bu kapsamda gerek 
Köy Hizmetleri Genel Müdürlüğü 
bütçesinden, gerekse de Özel İdare 
Müdürlüğü bütçesinden her yıl susuz 
köylerimizin suya kavuşması için 
sondajla su kuyuları açıp köylere 
içme suyu şebekesi döşüyoruz. Bu 
çalışmalar sonucu, bu yıl Şehitkamil 
İlçesi'ne bağlı Sülüklü, Karakesek ve 
Köraliler köylerinin suya kavuşması 
için sondajla 140 metre derinliğinde 
bir kuyu açtık.

Açılan artezyen kuyusundan 
çıkan saniyede 6 litrelik içme 
suyunu 3 köye verilebilmesi 
için 24,5 kilometrelik su borusu 
döşediklerini ifade eden Hengirmen, 
şöyle devam etti: "272 milyar lira 
harcanarak yapılan içme suyu 
şebekesi ile bu köylerde yaşayan 
bin 132 vatandaşımızın evine içme 
suyunu götürmüş olduk. Böylece 
Gaziantep'in 3 susuz köyü de suya 
kavuşmuş oldu. Bu köylerde yaşayan 
vatandaşlarımız yıllardır çeşitli 
göletler ile akarsulardan varille 
sırtlarında ve eşeklerle sularını 
taşımışlar. Bundan sonra daha çağdaş 
ve medeni şekilde evlerinin içerisine 

döşe nen şebekeden içme suyu 
ihtiyaçlarını karşılayacaklar." 

KÖYDE SU SEVİNCİ
Hengirmen, daha sonra Sülüklü 

Köy Muhtarı Mehmet Altun ile 
Karakesek Köy Muhtarı Osman 
Kereci ile birlikte ana şebekenin 
vanasını açarak köylere su verdi.

Ana vananın açılmasıyla evlerinin 
çeşmesinden su akmaya başlayan 
köylüler büyük sevinç yaşadılar. 
Su sevincini özellikle ev hanımları 
daha fazla hissettikleri görüldü. 
Yıllardır sırtlarında, eşeklerle büyük 
güçlüklerle evlerine su taşıyan 
kadınlar, su sorununun çözüme 
kavuşturan yetkililere teşekkür 
ettiler.

Sülüklü Köy Muhtarı Mehmet Altın 
(45), "Susuz dönemlerde eşeklerin 
yardımıyla suyu taşıdığımız için bu 
hayvanlar çok kıymetliydi, ancak 
suyun gelmesiyle eşek fiyatları da 
düşmeye başladı” dedi.

Karakesek Köyü'nde yaşayan 
Saadet Kereci de (65) artık su 
taşıma çilelerinin sona erdiğini 
belirterek, "Yıllardır çamaşırlarımızı, 
bulaşıklarımızı ellerimiz de 
yıkadığımız için ellerimiz tahriş 
oluyordu. Taşıma su ile banyo 
yapıyorduk. Sevinçliyiz ama çamaşır 
ve bulaşık makinesi istediğimiz 
eşlerimiz bu durumdan hoşnut 
olmadılar" diye konuştu.

Köy Hizmetleri İl Müdürlüğü 
tarafından yürütülen çalışmalar 

sonucu susuz köy kalmadığı bildirildi
Köy Hizmetleri İl Müdürü Şakir Hengirmen. AA muhabirine 

yaptığı açıklamada, Gaziantep'in 3'ü metropol toplam 9 
ilçesine bağlı 445 köy ve bu köylere bağlı 194 mezra ile birlikte 

toplam 639 yerleşim birimine içme suyu götürdüklerini belirtti.
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Yalancının MUMU

Ne kadar yanlış işlerimiz var yaşadığımız 
bu coğrafyada, her gün şahit olduğumuz 
olayların içinden çıkmak isteseniz bile 
çıkamazsınız. Neye güveneceğimizi, 
hangi kuruma inanacağımızı, hangi adımı 
atacağımızı inanın şaşırmaktayım. Ülkede 
yaşayan insanların kurumların aldıkları 
kararlara şüphe ile bakmaya başlarsa Devlete 
olan güven yıkılmaz mı? Bir Ülkede mühim 
olan hükümetler değil o ülkede kurulu 
devletin teşkilatı ve onun kurumları, esas 
hazinedir. Bizimde hazine kadar eskilere 
dayanan kurumlarımız bulunmakta. Bu 
kurumları araştırın kuruluşları yüz seneyi 
aşkın tarihleri bulunmakta. Bunların içinde 
bir örnek verelim, Danıştay isimli bir kurum 
vardır ülkemizde, Devletin kurumları ile 
bir hukuksal açmazınız oluştuğu vakit, baş 
vuracağınız bir müessese. Zaten hukuksal 
konuların bir ülkede bağımsız yargıçların 
vicdanı ile vereceği her kararın hak ve hukuk 
içinde olduğuna inanılması gerekir. Oysa 
ülkede bu kalıp olmasa, verilen kararlarda 
şaibe oluşursa, bu sefer müessese zarar görür. 
Kime hangi koşulda inanacağını şaşırırsa 
yurdum insanı, ülkede inanılacak kurumların 
varlığı tartışılır. Kurumlardan ötesi insanlar 
başka değerlere de inanmayı bırakır. Öyle değil 
mi? Hani kainatta bir adalet ve denge mevcut 
değil mi? Eğer hukuksal kurumların verdikleri 
kararlarda bir hakkaniyet oluşmazsa, mağdur 
olan insan hakkını başka nerede arayacak 
düşüne biliyor musunuz?   

Kurumları şaibelerle yıpranan bir devletin 
varlığı derin yara almaz mı? Bu kurumların 
yanında başka kurumlarda sıralanırsa, 
yapılacak fazla bir şey kalmamakta. Bakın 
Hazinede para olmayınca ülkeyi yönetenler 
gelir getirecek kaynak ararlar. Bir örnek 
vermek gerekirse, yeni kimlik kartları icat 
ederler. 85 milyon vatandaş bu kimliklere 
sahip olmak için mecburen değişimi kabul 
edip ederi ne ise ödeyerek bu kimliklere 
sahip olurlar. 150 lira kimlik başına para alsa 
yönetim, alın size bir kaynak. Pasaportları 
değiştirme programını devreye alsa idare, 
beher pasaporttan 650 TL alsalar 63 milyon 
pasaporttan elde edilecek geliri oturup hesap 
edin. Birde ehliyetleri değiştirme kararnamesi 
yayınlarsanız, 60 milyon ehliyetten elde 
edeceğiniz kaynak, bal kaymak. Ancak 
bu da bir ülkede devlete olan güveninizi 
sağlamlaştırmaz.

Bir başka kurumu ele alalım Türkiye İstatistik 
Kurumu yani bir başka anlatımla TUİK 
diye yüzlerce hükümetin arka bahçesi olan 
kurumun çalışanları, aylık, 3 aylık, 6 aylık ve 1 
senelik enflasyon değerine kaynak teşkil eden 
değişken fiyatları toplayıp, ortalama bir değer 
ortaya koyar. Ancak bu değerlerin mutlaka 
bir dayanağı olması gerekir. Patagonya’daki 
değerleri alıp ülkemizde oluşan değermiş gibi 
gösterip açıklarsanız, gerçek değerleri çarşı 
ve pazarda yaşayan insanlar isyan eder.  Bu 
sadece kuruma karşı olan saygınlık değil, 
Devlete karşı olan güvende kaybolup gider.

İşte tam burada konuyu iyi tahlil etmemiz 
gerekir. Benim söylemem, bir başkasının 
söylemesi değil halkın büyük çoğunluğu 
KURUM YALAN SÖYLÜYOR derse, işte 
o zaman devlete olan güven sarsılır, saygı 
ortadan kalkar, ULUS DEVLET olmamız 
zedelenir.  Belki ülkemizi bu şekilde 
yıpratarak, kökten sarsılmasını sağlamak 
amacını güden kuvvetlerin istediği böyle bir 
durum diye düşünmekteyim.  Yoksa senelerdir 
ülkemiz üzerinde oynanan oyunların başka 
ne amacı vardır? Şimdi ise kökten sarsacak 
Eğitim Kurumları için bir kanun taslağı 
Cemaatlerin baskısı ile Meclis gündemine 
getirilmek istenmekte.  Tarikat ve Cemaatler 
de kendi ceplerini doldurmak amacı için 
tepeye dayattığı düzenlemeyi mecliste kabul 
edilmesini aramakta.

Kurumları yıpratmayın, ülkemi sevin 
ki yaşasın, elbet bir gün bu makus kader 
düzelecek diye bir sözüm geldi söyledim 

Hem Nalına Hem Mıhına.

Az kazanan az çok kazanandan 
çok vergi alınması gerekiyor

Az kazanan az çok kazanandan 
çok vergi alınması gerektiğini 
sözlerine ekleyen Bozgeyik, ‘’Az 
kazanandan az çok kazanandan 
çok vergi sisteminin hayata 
geçirilmesi lazım. Bunun yanı sıra 
servet vergisi uygulaması hayata 
geçirilmeli. Özellikle kayıt dışılıktan 
alınan vergilerin arttırılması lazım. 
Ancak iktidarın uyguladığı vergi 
politikalarına baktığımızda sürekli 
bir vergi muafiyeti ile sermayeden 

alması gereken vergilerden 
vazgeçerek yükü dolaylı yoldan 
halkın sırtına yüklüyorlar’’ şeklinde 
konuştu. 

Çalışanlar giderek daha fazla 
yoksullaşırken sermayedeler 

kazançlarına kazanç katıyorlar
Emekçilerin vergi yükünden 

kurtulması için yasal bir düzenleme 
yapılması çağrısında bulunan 
Bozgeyik, ‘’Temmuz ayında asgari 
ücrete zam yapılması gerekirken 
yapılmadı. DEM Parti olarak emekli 
maaşlarının asgari ücret seviyesine 

çıkarılması talebimiz bulunuyor. 
Bu da hayata geçirilmedi. Doğal 
olarak çalışanlar giderek daha 
fazla yoksullaşırken sermayedeler 
kazançlarına kazanç katıyorlar. 
Son bir yıla bakıldığında en fazla 
kazanç sağlayan sektörün bankalar 
olduğunu görüyoruz. Ama 
çarşı ve pazardaki bakıldığında 
yoksullaşmasının arttığını ve 
hiperenflasyona doğru gidildiğini 
söyleyebiliriz’’ açıklamasını yaptı.

Ekonomik kriz giderek 
daha fazla derinleşecek, 

yoksullaşma daha fazla artacak
Bozgeyik, ‘’Türkiye’de ki ekonomik 

kriz giderek daha fazla derinleşecek, 
yoksullaşma daha fazla artacak. 
Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet 
Şimşek’in uygulamış olduğu kemer 
sıkma politikaları emekçilere, 
işçilere esnafa ve çiftçilere yönelik 
bir politika. Eylül ayından itibaren 
yeniden bir barınma krizi ortaya 
çıkacak. Çünkü konut kiralarında 
yüzde 25 sınırı kaldırıldığından 
kiralarda çok yüksek artışlar olacak’’ 
dedi. Haber Merkezi 

İŞKUR ve KOSGEB destek 
programlarını çok 

önemsiyoruz
Gaziantep’in çok daha 

iyi olabilmesi, işletmelerin 
kendilerini geliştirebilmesi ve 
dolayısıyla ülke kalkınmasına 
katkı sağlanabilmesi için 
destek beklediklerini söyleyen 
Yıldırım, “Bu ihtiyacımızı 
Gaziantep Ticaret Odası olarak 
her platformda dile getiriyoruz. 
Bu bağlamda işletmelerimizin 
ihtiyaçlarına yönelik çeşitli 
fırsatlar sunan İŞKUR ve 
KOSGEB destek programlarını 
da çok önemsiyoruz.” 
ifadelerini kullandı.

Konuşmasında GTO olarak 
üyeleri için sağladıkları 
desteklere de değinen Başkan 
Yıldırım, konuşmasına şu 
şekilde devam etti:

“Oda olarak işletmelerimizin 
her zaman yanında olmaya ve 

onların ihtiyaçlarına yönelik 
çözümler sunmaya çalışıyoruz. 
Gerek ulusal gerekse 
uluslararası işbirliklerimizle 
eğitim, bilgilendirme, 
danışmanlık gibi alanlarda 
hizmetler sunuyoruz. Son 
olarak dün çağrısına çıktığımız 
bir desteği duyurmak 
isterim. Hizmet bedelinin 
%90’ının Avrupa İmar ve 
Kalkınma Bankası (EBRD) 
tarafından karşılanacak olan 
bu programda işletmelerimize 
yeşil dönüşüm konusunda 
danışmanlık hizmeti 
sunacağız. Yine dış ticaret 
konusunda firmalarımıza 
koçluk hizmeti sunuyoruz. 
Bununla birlikte biz “Gaziantep 
Ticaret Odasında Dahası 
Var” diyerek, mesleki eğitim 
ve belgelendirmeden, ticari 
heyetlere kadar birçok alanda 
üyelerimize hizmet sunuyoruz. 

Arzu eden her üyemiz 
uzmanlarımızla görüşebilir, 
sosyal medya hesaplarımızı 
takip ederek desteklerimizden 
haberdar olabilir.”

Toplantının devamında 
KOSGEB İl Müdürü 
Muhammed Paksoy Girişimci 
Destek Programı, Girişimcilik 
Eğitimleri, Yeşil Sanayi Destek 
Programı, KOBİ Dijital 
Dönüşüm Destek Programı, 
Teknoyatırım Destek 
Programı ve İşbirliği Destek 
Programı hakkında, İŞKUR 
İl Müdürü Aytekin Doğan 
ise İşbaşı Eğitim Programı 
(İEP), İşgücü Piyasasına 
Geçişin Desteklenmesi Projesi 
(İSDEP), Üretim Sürecine 
Katılım Programı (ÜSKAP) ve 
Kadın İstihdamı İçin Pozitif 
Ayrımcılık Projesi (KİPAP) 
hakkında sunum yaparak GTO 
üyelerini bilgilendirdi.

Toplum nefes alamaz, nitekim 
alamıyor.

Toplumsal bağışıklık sistemi çok 
zayıf, programı kaldıracak güçte 
değil.

Ekonomik programın başarıya 
ulaşması için toplumun direnç 
katsayısı arttırılmalıdır” şeklinde 
paylaşımda bulundu.

Bu şartlarda 4 yıl geçmez
Tayyar, “Bu bağlamda 

Cumhurbaşkanımızın ekonomi 
yönetiminin direncine rağmen 
mevzuya el atması, emekli 
maaşlarının arttırılmasını 
istemesi, çok önemli. Ekonomi 
yönetimi emekli maaşına 2 bin 
liralık artış düşünüyor ama 

cumhurbaşkanımızın bu rakamı 
arttıracağı kanaatindeyim.

Arttırılmalı da. Ekonomide 
acı reçeteye ihtiyaç varsa önce 
toplumun bağışıklık sistemi 
güçlendirilmelidir.

Aksi halde bu şartlarda 4 yıl 
seçimsiz geçmez, geçse bile sonu 
iyi olmaz" diye uyardı. T24

Toplum nefes alamıyor; bu 
şartlarda 4 yıl seçimsiz geçmez

3 konfederasyon bir araya 
gelip, bundan sonraki sürecin 

planlamasını yapmalı
3 konfederasyonunun bir araya 

gelip asgari ücret ile ilgili ortak 
bir açıklama yapmasının önemli 
olduğunu dile getiren Göçmen, 
‘’Hükümet asgari ücrete zam 
yapmayacağını yeniden söylemesine 
üzerine 3 konfederasyon bir araya 
gelerek bundan sonraki sürecin 
planlamasını yapmalı. Şu anki 
asgari ücret ile ev geçindirmenin 
mümkün olmadığını göz önünde iken 
konfederasyonlar bir açıklama ile 
sessiz sedasız bu süreci tamamlar ise 
bu doğru bir yaklaşım olmaz’’ dedi. 

Bu tür eylemlikler yavaş yavaş 
sertleşmeye doğru gitmeli

Konfederasyonların hükümete 
tepkilerini göstermeleri gerektiğini 
dile getiren Göçmen, ‘’Gereken 
tepkiyi göstermezler ve tepki sadece 
açıklamadan ibaret olur ise çok 
da etkisi olmaz. Konfederasyonlar 
grev kararı alırsa tüm çalışanların 
bu karara uyması gerekiyor. Ancak 
daha değişik eylem yöntemleri de 
belirlenebilir. Tüm çarklar dursun, 
ülke ekonomisi yavaşlasın derdinde 
değiliz ama hükümete ciddi 
uyarılarımızı yapmaz zorundayız. 
Bu tür eylemlikler yavaş yavaş 
sertleşmeye doğru gitmeli. Grev en 
son silahımız. Gerektiğinde de bu 
kullanılmalı’’ ifadelerine yer verdi. 

Alınan maaşın yüzde 
60’ı ev kirasına gidiyor

Göçmen, ‘’17 bin lira ay sonunu 
zor getirilirken, işçilerin temsilcileri 
kesinlikle sessiz kalmamalı. 
Dolayısıyla 3 konfederasyon ortak 
hareket ederek alacakları eylem 
planlarını hayata geçirmeliler. Bu 
ücret yıl sonunu tamamlamak 
mümkün değil. Çünkü alınan maaşın 
yüzde 60’ı ev kirasına gidiyor. Geriye 
kalan yüzde 40 ile ne elektrik, su 
ve diğer giderler karşılanabilir ne 
sağlıklı beslenilebilir ne de sosyal 
yaşamları olabilir. O yüzden asgari 
ücret bir an önce revize edilerek 
güncellenmeli’’ çağrısında bulundu. 
Haber Merkezi 

Konfederasyon 
grev kartını 

ortaya koymalıCumhurbaşkanlığı Savunma 
Sanayii Başkanlığı, Gaziantep 
Sanayi Odası (GSO) ve İpekyolu 
Kalkınma Ajansı (İKA) iş 
birliğinde Savunma Sanayii 
Başkanlığı, (SSB) savunma 
sanayisine üretim yapan ana 
yüklenici firmalar (ROKETSAN, 
STM, HAVELSAN, ASELSAN, 
TUSAŞ, MKE) ve üye firmalar 
‘Gaziantep Savunma Sanayii 
Tedarikçi Buluşması’ programı 
kapsamında bir araya geldi. Dün 
başlayan program bugün sona 
erecek. 

Savunma sanayi firmalarının 
tümünün birer marka olduğunu 
dile getiren Savunma Sanayii 
Başkanlığı Sanayileşme Daire 
Başkanı Murat Çizgel, ‘’Gördük 
ki savunma sanayinde ne kadar 
yerli iseniz o kadar bağımsızsınız. 
Çünkü kritik ürünler olduğu 
başka ülkelere bağımlı olmamanız 
gerekiyor’’ diye konuştu. 

Üretmeye başladıkça başka 
bir konsept ortaya çıktı

 ‘’Savunma sanayi firmalarımızın 
25 yıl önce iş alabilmeleri için 
heyecanla çalışıyorduk’ ifadelerini 
kullanan Çizgel, ‘’O heyecan 2004 
yılından sonra başka bir heyecana 
dönüştü. Savunma sanayi 
ürünlerini yurt içinde üretebilme 
heyecanıyla sektörde bir çalışma 
ve azim başladı. Üretmeye 
başladıkça başka bir konsept 
ortaya çıktı. Yani yaptığımız ürün 
ne kadar yerli? Bu sırada gördük 
ki savunma sanayinde ne kadar 
yerli iseniz o kadar bağımsızsınız. 
Çünkü kritik ürünler olduğu 
başka ülkelere bağımlı olmamanız 
gerekiyor’’ dedi. 

Türkiye savunma sanayisi

bir dünya markası haline geldi
Türkiye savunma sanayisinin bir 

dünya markası haline geldiğini 
belirten Çizgel, ‘’Bu marka 
kendi kendine yetebilen, dost ve 
müttefik ülkelere ihracat yapabilen 
güçlü bir savunma sanayiidir. 
Madem 25-30 yılda böyle bir 
yetenek oluştu. Artık yeni 
vizyonumuz savunma sanayisi 
küresel bir güç haline getirerek 
büyümesini sağlamak. Yani 10 
yaptığımızı 100, 100 yaptığımızı 
1000 yapmaktan bahsediyoruz. 
Böyle bir büyüme hem ülkemize 
hem de dost ve müttefik ülkelere 
çözüm üretebilecek bir savunma 
sanayi anlamına geliyor’’ 
açıklamasını yaptı.

Dünyada böyle küresel bir 
güç olma yolunda ilerliyoruz

‘Büyümeyi etkin bir şekilde 
yapabilmenin tek yolu tedarik 
zincirini genişletmekten geçiyor’ 
diyen Çizgel, ‘’Tedarik zincirinizi 
genişletmedikçe kendi tesislerinize 
ilave tesisler yaparak bu büyümeyi 
gerçekleştirmek gerçekçi değil.  
Dünyada böyle küresel bir güç 
olma yolunda ilerliyoruz. O 
zaman büyük bir tedarik zinciri 
ile çalışmamız lazım. Gaziantep 
gibi sanayisi ile güçlü ilimizde yer 
alan sanayicilerimizi savunma 
sanayimize entegre edelim. 
Gücümüze güç katalım ve tedarik 
zincirini daha da büyütelim 
diyerek heyecan içerisinde 
çalışıyoruz’’ şeklinde konuştu. 

Firmalarımızın üretim 
kabiliyetlerinin 

tanımlanmasına imkan 
sunuyoruz

Gaziantep Sanayi Odası Başkanı 
Adnan Ünverdi, ‘’Firmalarımızı, 

Askeri Fabrikalar (AFGM) Genel 
Müdürlüğü’ne onaylı tedarikçi 
yapıyoruz. Savunma Sanayii 
Başkanlığı’nın yetenek envanteri 
(yeten) programına kayıt 
yaptırarak firmalarımızın üretim 
kabiliyetlerinin tanımlanmasına 
imkan sunuyoruz. Firmalarımızın, 
endüstriyel yetkinlik 
değerlendirme ve destekleme 
programı (EYDEP) kapsamında 
değerlendirilmesi sağlanarak, 
savunma sanayii başkanlığı ve 
ana yüklenici firmalar tarafından 
kabiliyetleri ve bilinirliğini 
sağlıyoruz’’ dedi. 

Üretim, ihracat, ürün çeşitliliği 
ve istihdam gücümüzle 

biz buna hazırız
‘Firmalarımızın savunma 

sanayi fuarlarına katılımlarını 
teşvik ediyor, destek sağlayarak 
gelişimlerine katkıda bulunuyor, 
bu alanda firma ve ürün sayımızı 
artırmaya çalışıyoruz’ diyen 
Ünverdi, ‘’Firmalarımızın 
savunma sanayisine tedarikçi 
olması ve sanayimizin teknolojik 
dönüşümüne katkı vermesi 
adına, Türk savunma sanayi 
şirketlerinin güzide kurumlarını 
şehrimizde ağırlamaktan 
mutluluk duyduğumuzu ifade 
etmek istiyorum. Konjonktürel 
gelişmelere bakıldığında 
Gaziantep, sanayi kültürü, 
altyapısı, sanayi üretimindeki 
hacimsel büyüklüğü ile savunma 
sanayi alanında stratejik 
yatırımların yapılabileceği 
en uygun şehirlerden birisi. 
Üretim, ihracat, ürün çeşitliliği 
ve istihdam gücümüzle biz buna 
hazırız’’ mesajı verdi.  Haber 
Merkezi

Savunma sanayinde ne kadar 
yerli iseniz o kadar bağımsızsınız

Gaziantep Üniversitesi Mimarlık Fakültesini 
2023-2024 akademik yılı sonunda eğitimlerini 
başarıyla tamamlayan öğrenciler, mezuniyetlerini 
coşkulu bir törenle kutladı. Mezun öğrenciler 
diplomalarını alarak meslek hayatına ilk adımlarını 
attı.

GAÜN Atatürk Kültür Sahnesi'nde düzenlenen 
mezuniyet töreninde konuşan GAÜN Mimarlık 

Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Mehmet İshak Yüce, 
mezun olan öğrencilerle bir araya gelmenin 
sevincini ve gururunu yaşadıklarını belirtti. Prof. 
Dr. Yüce konuşmasının devamında şu ifadeleri 
kullandı: “Bazı hatıralar üzerinden çok uzun 
zaman geçse bile hep tazeliğini korur ve sanki dün 
yaşanmışçasına hatırlanır; mezuniyet günleri o 
güzel, özel ve unutulmayan günlerdendir. Bugün 
ders aldığınız hocalarınızla artık meslektaşsınız. 
Bunun bilincinde olmanız, etik, ahlak ve hukuk 
kuralları çerçevesinde mesleğinizi saygınlıkla 
icra etmeniz önemli ve gereklidir. Bazen stresli 
bazen neşeli günlerin olduğu dört yıllık lisans 
programını tamamlayarak Türkiye’nin en prestijli 
üniversitelerinden birinden mezun olmanın 
kıvancını yaşıyorsunuz. Her biriniz bu fakülteden 
mezun olmayı ve hayalinizdeki mesleği icra etmeyi 
sonuna kadar hak ediyorsunuz. Sizleri tebrik 
ediyorum.” 

Açılış konuşmaları sonrasında Mimarlık 
Fakültesinden derece ile mezun olan öğrencilere 
diplomaları ve plaketleri verildi. Mezuniyet 
kütüğüne Fakülte Birincisi Rümeysa Coşkunarslan 
tarafından plaket çakılması, öğrencilere 
diplomalarının verilmesi ile devam eden program, 
kep atmayla son buldu. Haber Merkezi

Hukuk kuralları çerçevesinde mesleğinizi 
saygınlıkla icra etmeniz önemli

Adil bir vergi sistemi Adil bir vergi sistemi 
hayata geçirilmelihayata geçirilmeli

Artık yorulduk Artık yorulduk 
desteğe ihtiyacımız vardesteğe ihtiyacımız var


